
 

 

Zpráva o činnosti ZO Zelených Praha 10 za rok 2020  

Orgány ZO v roce 2020: 

Rada ZO: Spolupředsedové: Martin Hruška, Veronika Šmausová (zvoleni 16. 6. 2020; před tím 
nekompletní v navolené podobě Jiří Cveček, Veronika Šmausová, Jitka Nesrstová, Petr Němeček, 
Daniel Böhm a Daniel Bernard) 

Pokladník ZO: Vojtěch Drahorád (zvolen 12. 3. 2019) 

Revizorka ZO: Gozel Challyjeva (zvolena 12. 6. 2019) 

Členská základna 

Zájemci a zájemkyně o členství se hlásí, proběhlo několik schůzek s nimi, bohužel se i vzhledem 
k nižšímu počtu akcí ZO a situaci v roce 2020 nepodařilo zatím z nikoho udělat nového člena. Změnu 
k lepšímu si slibujeme od nového způsobu přijímání členů na základě přihlášky a až následného 
začleňování do ZO. 

Fungování ZO 

Rok 2020 byl v mnoha ohledech specifický. Přinesl novou energii, část energie však také vzal. Téměř 

celý ho poznamenala pandemie COVID-19. Nebyl tak prostor pro uskutečnění mnohých plánovaných 

akcí. Druhým důvodem, proč se uskutečnilo akcí méně, je pak nezájem mnohých členů plánovat, ale 

dokonce se akcí účastnit. 

Pozitiva 

V roce 2020 jsme si navolili nové vedení ZO, v jeho čele zůstala Veronika Šmausová, ke které se přidal 

Martin Hruška.  

Podařilo se uspořádat dostatečný počet schůzí ZO (5), poprvé v historii jsme zorganizovali i online 

schůzi. Barvou a štětcem jsme bojovali proti nenávistným vzkazům (17. 5). Pro děti jsme připravili hru 

okolo Hamerského rybníka (24. 8.). Uklidili jsme pořádný kus lesíka ve Strašnicích (19. 9. – podzimní 

Ukliďme Česko) i park ve Vršovicích (6. 4. – v den termínu původního Ukliďme Česko). Setkali jsme se 

s několika zájemci o členství. Kampaňovali jsme za znovuzvolení Václava Hampla. Demonstrovali jsme 

za svobodné Bělorusko. Uvařili jsme pro 70 lidí v azylových domech (5. 1.). Byli jsme na Prague Pride. 

Zúčastnili jsme se Zastupitelstva Prahy 10. Potkali jsme se s Piráty i starostkou Chmelovou. Zvolili jsme 

si vedení Zelených. Byli jsme na participativním setkání ve Vršovicích a Zahradním Městě. 

Demonstrovali jsme za rychlejší konec uhlí v Česku. Celkem jsme zveřejnili solidních 67 článků/statusů 

na Facebooku, 4 články na internetových stránkách, 9 fotek na Instagramu.  

Negativa 

Nepodařilo se aktivizovat členstvo k aktivitě nad rámec základního. Nepodařilo se výrazněji promluvit 

do politického dění na Praze 10. Nepodařilo se více síťovat s Piráty/Vlastou. Nepodařilo se proměnit 

zájemce o členství v členy. Nepodařilo se více oživit sociální sítě.  

 

https://www.facebook.com/stranazelenychpraha10
http://praha10.zeleni.cz/
https://www.instagram.com/zeleni.praha10/?hl=cs


 

 

Poučení 

Bez lidí to nejde. Potřebujeme oživit lidské kapacity, přijmout nové či zaktivizovat stávající. Jedině pak 

můžeme hrát významnou roli v osudu P 10. 

Plán činnosti 2021 

Již od počátku roku musíme začít přemýšlet nad místními volbami 2022, přičemž naše šance/náš výhled 

bude výrazně ovlivněn sněmovními volbami 2021. 

V roce 2021 chceme zvýšit aktivitu členů především skrze: 

• Pořádání veřejných akcí / participaci na veřejných akcích pořádaných někým jiným; 

• Komunikaci s aktuální radnicí P10 (např. zvaním hostů na schůze); 

• Monitoring činnost zastupitelstva a aktivně se snažit ovlivňovat jejich činnost; 

• Viditelnost na veřejnosti (petiční stánky, pořádání akcí, komentovat dění, prezentovat videa a 

fotky na sociálních sítích); 

• Zapojení se do parlamentních voleb. 

Cílem pro rok 2021 je udržet solidní aktivitu na sociálních sítích. V rámci internetových 

stránek/Facebooku/Instagramu je zapotřebí alespoň (nulová varianta) sdílet v roce 2021 4 původní, 

větší články na témata nám blízká. K tomu je zapotřebí (pře)sdílet další celopražská/celostátní témata. 

Měli bychom více čerpat z témat, která už řešíme. Například z našich profesních životů, případně 

můžeme čerpat inspiraci z Odborných sekcí/Pražských tematických pracovních skupin. 


